

constructing a railway to British Columbia, and in this connection he referred to the benefits of railway communications in new countries. When the province of Nova Scotia had a comparatively small population and revenue she went to large expenditures to construct railways; and was it to be said that the Dominion, with its enormous resources, was not equal to the building of a road which was of itself indispensable to her unity and progress. It would be, indeed, an auspicious day in the history of this country when we should see the Atlantic bound to the Pacific by iron rails laid through British territory. He rejoiced to find that the revenues of Canada were so prosperous, and hoped that tax on knowledge—news-paper postage—would now be repealed, since there was a promise of reduced taxation.

The resolution embodying the Address was then adopted.

It was resolved that the Address should be presented to His Excellency by such members of the House as are members of the Privy Council.

ENQUIRY

Hon. Mr. Ryan asked permission to put an enquiry to the Government respecting the last appointment to the Ministry. It was well understood that Sir Edward Kenny represented a certain portion of the population, namely, the English speaking Catholics. When the late Mr. McGee was offered a seat in the Cabinet, he waived his claim in favour of the Hon. Mr. Kenny. He must express his opinion that that body to whom he was referring were sufficiently influential to be represented in the Council.

Hon. Mr. Campbell replied that the Government had to regret that in making the appointment in question—that of the Hon. Dr. Tupper to the Presidency of the Council—they were not able to recognize the claims of the body in question. It was of course a great advantage, and the Government fully appreciated it, to have that class of the population represented in the Administration of the day. Unfortunately they were now deprived of that advantage, but nevertheless the interests and feelings of that body would always receive the fullest and fairest consideration at their hands.

The House then adjourned until Monday at 3 o'clock.

que le surprend. C'est en ce sens qu'il fait allusion aux bienfaits des communications par voie ferrée dans les nouveaux pays. Alors que la province de Nouvelle-Écosse comptait une population faible et un niveau de revenus peu élevé, elle a beaucoup dépensé pour ses chemins de fer; et dira-t-on que la Puissance, disposant d'énormes ressources, a été incapable de construire un chemin de fer qui était le fondement même de l'unité et du progrès du pays. Le jour où nous verrons l'Atlantique uni au Pacifique par des rails d'acier posés en territoire britannique sera un moment heureux dans l'histoire du pays. La prospérité des revenus canadiens le réjouit, et il espère que la taxe sur les connaissances—c'est-à-dire sur les journaux—sera maintenant abolie, puisqu'on promet une réduction des taxes.

La résolution qui contient l'Adresse est alors votée. Il est décidé que l'Adresse sera présentée à Son Excellence par les sénateurs qui siègent au Conseil privé.

INTERPELLATION

L'honorable M. Ryan demande de déposer une interpellation au sujet de la dernière nomination au Conseil des ministres. Il est convenu que Sir Edward Kenny représente une partie déterminée de la population, à savoir les catholiques anglophones. Quand un siège au Cabinet fut offert à feu M. McGee, celui-ci y renonça en faveur de l'honorable M. Kenny. L'honorable sénateur tient à exprimer son opinion, selon laquelle le groupe auquel il fait allusion exerce une telle influence qu'il mérite une voix au Conseil.

L'honorable M. Campbell répond que le Gouvernement a regretté en faisant la nomination dont il est question—celle de l'honorable Dr Tupper à la présidence du Conseil—n'avoir pu satisfaire aux revendications du groupe dont a parlé l'honorable M. Ryan. Il fut certes fort avantageux de voir cette classe de la population représentée pendant quelque temps auprès du Gouvernement, et celle-ci s'en rend pleinement compte. Il est malheureusement privé de cet avantage maintenant, mais les intérêts et les sentiments de ce groupe feront toujours l'objet de la plus grande et la plus juste considération.

Le Sénat s'ajourne alors jusqu'au lundi suivant, à 3 heures.